
     ДО Г-Н ЛЮБОМИР ХРИСТОВ, 

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

ЧРЕЗ Г-Н БОРИСЛАВ БЕДЖЕВ, 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН 

 

 

ПИТАНЕ 

 

ОТ ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК ОТ ГРУПАТА НА БСП 

 

ОТНОСНО: ПРОВЕДЕНИ МЕРОПРИЯТИЯ В „АРЕНА ШУМЕН“ 

 

Уважаеми г-н Христов, 

На основание чл. 119 от Правилника за организацията и дейността на Общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация град Шумен, 

във връзка със сигнал, подаден до мен в качеството ми на общински съветник, бих желал 

да отговорите на следното питане: 

1. Колко на брой и от какъв характер са проведените мероприятия в зала „Арена 

Шумен“ от откриването й до настоящия момент?  

2. Какъв е размера на заплатените от страна на организаторите на събитията 

наеми към общинския бюджет за използването на „Арена Шумен“?   

 

Моля отговорете във вид на справка с посочване на дата на мероприятието, вида на 

същото, организатора и заплатения наем.  

Моля на основание чл. 122 от Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация 

град Шумен да ми предоставите писмен отговор. 

     

        

С Уважение: ...............................    

/Веселин Пенчев – общински съветник/  


